
  

 
Vårdcentral Orsa 
 
Patientråd – minnesanteckningar 2017-09-19 
  
  
Närvarande:  
Bitte Norin, Ann-Britt Alfredsson, Anita Nääs 
 
Förhinder: 
Cia Jonsson, Sven-Erik Edholm, Tove Berg, Hjördis Nyström, Bernt Westerhagen, Bigitta Sohlberg, Ann Jönefors 
  
Mötet öppnas   
Ordföranden öppnar mötet och dagordningen godkänns 

     
Föregående minnesanteckningar   
Föregående minnesanteckningar godkändes 
  
Aktuella frågor landstinget 

  
Hälso- och sjukvårdsberedningen 
Ingen info 
 
Vårdcentralen 
 
Möte med kommunen nu på torsdag omkring samverkan hemsjukvården. 
Sommaren har fungerat bra. Personalen gör ett mycket bra jobb trots hög belastning. 
Fotvården här på Vårdcentralen har inte kommit igång ännu eftersom lokalfrågan inte är löst. 
Inget besked ännu om när influensavaccineringen drar igång. 
Just nu har vårdcentralen en sjukgymnast då den andra har slutat. Rekrytering pågår. 
 
Aktuella frågor kommunen 
  
Övriga frågor 
Omsorgen Orsa planerar att ha en "minimässa" 5/10 14.00-16.00 för allmänheten på Orsagården. Syftet är att 
visa upp omsorgens delar. Ing-Britt kommer att finnas på plats och representera Patientrådet. Önskvärt att 
någon mer deltar. Kontakta i så fall Ing-Britt. Eventuellt kommer folktandvården och vårdcentralen också att 
delta. 
Deltagarlistan och broschyren är uppdaterad. 
 
 
Nästa möte 
Anita kallar till nästa möte beroende på när vi drar igång influensavaccineringen och då några veckor innan för 
att vi ska kunna planera Patientrådets närvaro.  
 
Mötet avslutas 
Ordföranden tackar och avslutar mötet 
 
   
Vid tangentbordet 
Anita Nilsson Nääs   


